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ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ ΛΙΑΚΟΥΛΗ 

Γραμματέας Κοινοβουλευτικής Ομάδας 

Βουλευτής Ν. Λάρισας  

 

                                                                                                            Λάριςα,  13 Ιανουαρίου 2023 
ΕΡΩΣΗΗ 

Προσ:  

- Υπουργό Αγροτικόσ Ανϊπτυξησ και Τροφύμων, κ. Γ. Γεωργαντϊ 

 

Θέμα: «Πέντε χρόνια “ςτον αέρα” οι επιλαχόντεσ αγρότεσ των χεδίων Βελτίωςησ» 

 

Εγκλωβιςμένοι ςτην αδρϊνεια τησ Κυβϋρνηςησ, παραμϋνουν από το 2018 περιςςότεροι 

από 3.500 αγρότεσ, που περιλαμβϊνονται ςτουσ επιλαχόντεσ των επενδυτικών ςχεδίων 

βελτίωςησ τησ Δρϊςησ 4.1.1. του Προγρϊμματοσ Αγροτικόσ Ανϊπτυξησ (ΠΑΑ) 2014-2020, μεταξύ 

των οπούων και ςτο Νομό Λάριςασ. 

Με ςυνεχείσ κοινοβουλευτικέσ και δημόςιεσ παρεμβάςεισ μου, ήδη από τον Ιούλιο 

του 2020, ϋχω επανειλημμένωσ αναδείξει το πρόβλημα, ζητώντασ προ ετών από την ηγεςύα 

του Υπουργεύου Αγροτικόσ Ανϊπτυξησ & Τροφύμων, να εξαντλήςει κάθε διαθέςιμο μέςο 

διαςφάλιςησ κονδυλίων, προκειμϋνου να εγκριθούν όλοι οι επιλαχόντεσ αγρότεσ. 

Σα χρόνια παρήλθαν, με το πρόβλημα να διαιωνίζεται άλυτο, ςτερώντασ από τον 

πρωτογενό τομϋα τα ευεργετικά αναπτυξιακά αποτελέςματα, που θα μπορούςαν να 

αποδώςουν τα ςχϋδια βελτύωςησ, για τα οπούα υπϊρχει ετοιμότητα. 

Προχθέσ, η Συντονιςτικό Επιτροπό Αγροτών Βόρειασ – Κεντρικόσ – Νότιασ Ελλϊδασ, με 

την από 10 Ιανουαρύου 2023 Επιςτολό προσ τον Υπουργό Αγροτικόσ Ανϊπτυξησ & Τροφύμων, 

επανϊφερε μετ’ επιτάςεωσ τισ δίκαιεσ διεκδικήςεισ τουσ, για ϋγκριςη των επιλαχόντων και 

μεταφορϊ των αναγκαύων κονδυλύων.  

Με την παρούςα Ερώτηςη επαναλαμβϊνω, όπωσ τονύζω όλα αυτά τα χρόνια, πωσ για την 

επύλυςη του θϋματοσ, εύναι αναγκαύα η άμεςη δρομολόγηςη τησ ανακατανομόσ διαθϋςιμων 

κονδυλίων, τη ςτιγμό μϊλιςτα που ϋχουν λόξει οι αιτόςεισ πληρωμόσ των όδη εγκεκριμϋνων 

ςχεδύων βελτύωςησ για το ελϊχιςτο 20 %. Ταυτοχρόνωσ, η Κυβϋρνηςη οφεύλει να μεριμνήςει 

τάχιςτα, για πρόςθετεσ δυνατότητεσ διαςφάλιςησ χρηματοδότηςησ, βϊςει χρημϊτων που 
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ϋχουν περιςςϋψει από ϊλλεσ δρϊςεισ, από παλιϊ προγρϊμματα του ΠΑΑ ό ϊλλεσ χρηματοδοτικϋσ 

πηγϋσ. 

 

Δεδομϋνου ότι η Συντονιςτικό Επιτροπό Αγροτών Βόρειασ – Κεντρικόσ – Νότιασ Ελλϊδασ, 

ςτην προμνηςθεύςα Επιςτολό, καταγγϋλλει ότι «κάποιοι (πολιτικοί και υπηρεςιακοί παράγοντεσ) 

κωλυσιεργούν την όλη κατάςταςη. Δεν θέλουμε να περιμένουμε την νέα προκήρυξη του 2023 και να 

περιμένουμε άλλα 4 έτη τισ αξιολογήςεισ». 

Δεδομϋνου ότι εύναι αναγκαίο να εγκριθούν όλοι οι επιλαχόντεσ αγρότεσ του εν λόγω 

Προγρϊμματοσ, με επιπλέον κονδύλια, καθώσ τα εν λόγω επενδυτικϊ ςχϋδια βελτύωςησ ϋχουν 

ετοιμότητα και δύνανται να διαδραματύςουν καθοριςτικό ρόλο ςτον εκςυγχρονιςμό και την 

ανταγωνιςτικότητα του πρωτογενούσ τομϋα. 

Δεδομϋνου ότι με ςειρά κοινοβουλευτικών παρεμβϊςεων, ϋχω αναδεύξει τα πολλαπλά 

διαδοχικά πλήγματα ςτουσ αγρότεσ τησ Λϊριςασ, που ϋχουν περιϋλθει ςε οριακό αδιέξοδο 

επιβίωςησ, από την εκτόξευςη του κόςτουσ παραγωγόσ και τουσ καταςτροφικούσ κυβερνητικούσ 

χειριςμούσ ωσ προσ τη νϋα ΚΑΠ. 

Δεδομϋνου ότι η ςτήριξη του αγροτικού κόςμου, με άμεςεσ παρεμβϊςεισ που θα 

ςτοχεύουν με ταχεία αποτελεςματικότητα ςτην “καρδιϊ” των προβλημϊτων του, όπωσ ϋχω 

τεκμηριωμϋνα και επαναλαμβανόμενα προτεύνει, αποτελεύ αδιαπραγμάτευτη επιτακτική 

προτεραιότητα. 

 

Ερωτάται ο κ. Τπουργόσ: 

 

1) Ποιο εύναι το ποςοςτό απορρόφηςησ των κονδυλύων του προγρϊμματοσ ςχεδίων 

βελτίωςησ του Δράςησ 4.1.1, ϋωσ ςόμερα; 

2) Για ποιουσ λόγουσ, το πρόβλημα διαιωνίζεται άλυτο, με την Κυβϋρνηςη να αδιαφορεί για 

το δύκαιο αύτημα των επιλαχόντων αγροτών, ςτερώντασ από τον πρωτογενό τομϋα τα οφέλη 

των εν λόγω επενδυτικών ςχεδύων; 

3) Σε ποιεσ ενέργειεσ θα προβεύτε για να επιλυθεί το μεύζον αυτό ζότημα, να διαςφαλιςθούν οι 

αναγκαύοι πόροι και να εγκριθούν όλοι οι επιλαχόντεσ αγρότεσ;  

4) Σι ακριβώσ θα περιλαμβϊνουν οι ενϋργειϋσ ςασ και ςε ποιο ςυγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα 

θα υλοποιηθούν;  
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Η Ερωτώςα Βουλευτήσ  

Ευαγγελία Λιακούλη  

                           




